
Razgovor s povodom (8. lipnja 2022.) 

 

Posjet gradonačelnika Filipa Zoričića našoj školi  
  
Bliži se kraj još jednoj školskoj godini. U učionicama, na školskim hodnicima i u školskom dvorištu čuje 
se veseli žamor, smijeh, zvuci poznatog baluna, ali i neki potpuno novi zvuci. Trudimo se biti dobri 
domaćini učenicima i učiteljima iz poljske škole Podstawowa koji su nam po prvi put stigli u 
posjet.                                  
Danas je u jutarnjim satima našu školu posjetio još jedan gost, gospodin Filip Zoričić, pulski 
gradonačelnik. Tim smo povodom kratko porazgovarali.  

• Dobar dan. Gradonačelnika ne viđamo često u našoj školi, zanima me povod Vašem 
današnjem dolasku  
• Pa evo, htio sam na kraju školske godine doći i pozdraviti vas. U ovu školu sam često 
dolazio i kao nastavnik Gimnazije, ali i kao roditelj. Moja djeca su pohađala ovu školu, 
puno me lijepih uspomena veže za nju.  
• Naša je škola bogate tradicije, smještena je na posebnom lokalitetu u gradu. Sa 
gornjih katova pruža se panoramski pogled na cijeli grad. Ove školske godine 
obnovljeno joj je krovište pa je postala ljepšim i ugodnijim mjestom boravka za sve 
učenike i djelatnike. Koja je uloga grada i Vas osobno u cijeloj toj priči?  
• Mi smo po pozivu ravnatelja odmah reagirali i otišli sanirati krovište. U taj je posao 
bio uključen naš Odjel za društvene djelatnosti i mlade u  komunikaciji sa ravnateljem i 
školom.To je naša dužnost i obaveza. OŠ Tone Peruška zaista ima dugu tradiciju, lijepu 
povijest, a siguran sam, i još ljepšu budućnost. Uvijek smo spremni pomoći vam.  
• Učenici sa svojim učiteljima puno pažnje posvećuju estetskom uređenju. Nažalost, 
nemamo puno zelenih površina što nas je potaknulo na uređenje manjih gredica na 
ulasku u školsku zgradu.  
• Zaista ste lijepo uredili pročelje i sam ulaz u školu. Još bih vam predložio i urbane 
vrtove koje možete urediti i unutar zgrade. Vidim da lijepo crtate I uređujete školu. 
Vrijedni ste i već se na ulazu osjeti dobra atmosfera.  
• Uz sve rečeno, istaknula bih gorući problem, a to je neadekvatna sportska dvorana. 
Mnogi su učenici izuzetni sportaši i osvajači brojnih priznanja i medalja. Rad bi im 
svakako olakšala nova dvorana koja bi udovoljavala svim potrebnim standardima. Kao 
prvom čovjeku grada, postavila bih pitanje gdje je zapelo i kada možemo očekivati 
njenu izgradnju?  
• Nažalost, zapelo je oko financiranja. Naša je ideja i želja da se tu izgradi dvorana koja 
će biti korisna školi i široj zajednici. Nadam se kako ćemo što prije krenuti u taj 
projekt. Nažalost, za ovu godinu nije u proračunu, a za dalje još nismo definirali. Taj mi je 
projekt u cilju. Hoće li biti za 2023. još ne mogu potvrditi.   
• Za kraj, poruka našim učenicima i djelatnicima?  
• Moja poruka je da budete hrabri u životu, da svaki dan radite na sebi, da se trudite 
biti dobri ljudi jer dobri ljudi pokreću svijet, da vjerujete u sebe, da volite školu jer je 
obrazovanje temelj društva. Na tom putu imate moju potporu . Želim vam da budete 
sretni i dobri ljudi.  

                       Zahvaljujem na ugodnom razgovoru.  
  
  
                                                                                                                       Razgovarala: Anamari Smuk, 8.b  
 


